Royal Canin Club 新會員優惠:幼貓幼犬試食包

OneDegree 保險客戶登記成為 Royal Canin Club 會員即送幼貓幼犬試食包 (1 包)

Royal Canin 致力了解貓狗的獨特需求。 我們的產品均為精確的營養配方. 通過創新的營養科學和對貓狗的觀察研發得來. 並根據貓狗的年齡、體型、品種、健康狀況. 量身定制最合適的糧食. 滿足其獨特需要. 與主人一起守護 竈物健康。

優惠:

填寫電子表格成為 Royal Canin Club 新會員即送幼貓幼犬試食包乙包。幼犬試食包適合 2-10 個月大的幼犬; 幼貓試食包適合 4-12 個月大的幼貓進食. 試食包内有 2 包 50g 乾糧、2 包 85g 濕糧、一本幼貓/幼犬照護指南和一張 \$50 購物優惠券。食物中含有 ω -3 脂肪酸(DHA)、極易消化性蛋白質、益生元(MOS)等營養素,有助支持幼貓/幼犬的腦部發展和維持消化道健康。

登記及推廣期:

即日起至 2025 年 8 月 31 日

如何享用優惠:

- 1. 填寫電子表格 https://www.royalcaninhk.formsvcs.com/sol25-onedegree
- 2. 接收手機短信
- 3. 到指定換領中心換取試食包

條款及細則

- 1. Royal Canin Club 新會員優惠:幼貓幼犬試食包(「優惠」)推廣期由即日起至 2025 年 8 月 31 日 (包括首尾兩日·下稱「推廣期」)。
- 2. 優惠換領期由即日起至 2025 年 9 月 30 日·地點為香港軒尼詩道 423-425 號嘉年華商業大廈 1 樓或九龍尖沙 咀山林道 18 號柏豪商業大廈地下。參加者須預先在填寫 https://www.royalcaninhk.formsvcs.com/sol25-onedegree (下稱「電子表單」)時選擇換領地點·如未能親身到達現場領取獎品·主辦方將不會以其他形式 或在其他地點派發獎品。
- 3. 客戶必須為 Royal Canin Club 新會員,並填妥電子表單上所有資料,方可收到確認短信,以換領試食包。
- 4. 每個有效換領 SMS 只可用作換領乙次。
- 5. 此優惠只適用於 OneDegree 現有保單持有人 (「客戶」)使用。
- 6. 有關幼貓幼犬試食包之詳情,請直接聯絡 Royal Canin 客戶服務熱線: 21587211。
- 7. 每位客戶只可使用此優惠一次。
- 8. 優惠名額有限·先到先得·若個別或所有禮品換罄後·優惠登記即時終止·恕不另行通知。
- 9. 此優惠不可轉售、不可兌換現金或作現金使用、不可轉讓他人及轉換為其他產品及服務·亦不可與 Royal Canin 其他優惠項目同時使用。
- 10. OneDegree 並非商戶產品及/或服務供應商。商戶就有關產品及/或服務獨自承擔責任。OneDegree 將不會就有關產品及/或服務承擔任何責任。 客戶如對商戶就有關產品及/或服務有任何查詢、意見或投訴,請直接與商戶聯絡。
- 11. OneDegree 及 Royal Canin 保留隨時更改或取消此優惠的權利而不作另行通知。如有任何爭議‧OneDegree 及 Royal Canin 擁有最終決定權。
- 12. 如本條款及細則的中英文版本有任何差異,應以英文版為準。

Royal Canin Club exclusive promotion for new member: Puppy/ Kitten Trial Kit

OneDegree insurance customers who register as Royal Canin Club member would get a Puppy/ Kitten Trial Kit for free

Royal Canin understands the unique needs of cats and dogs. Our products are all precise nutritional formulas, developed through innovative nutritional science and observation of cats and dogs. We tailor the most suitable food to meet the unique needs of cats and dogs based on their age, size, breed, and health status, and work with pet owners to safeguard their pets' health.

Offer:

Register as Royal Canin Club new member to redeem the Puppy/ Kitten Trial Kit. They are suitable for puppies aged 2-10 months or kittens aged 4-12 months. The kit contains 2 packs of 50g dry food, 2 packs of 85g wet food, a kitten/puppy pet owner guide, and a \$50 shopping coupon. The food contains omega-3 fatty acids (DHA), highly digestible protein, prebiotics (MOS), etc., which help support the brain development and maintain digestive tract health of puppies and kittens.

Promotional period:

From now to 31 August 2025

How to enjoy the offer:

- 1. Fill in the e-form https://www.royalcaninhk.formsvcs.com/sol25-onedegree
- 2. Receive sms by the registered mobile phone
- 3. Redeem the trial kit at the redemption centers
- 4.

Terms and Conditions

- 1. The promotion period of Royal Canin Club exclusive promotion for new member: Puppy/ Kitten Trial Kit ("offer") is from now on to 31 August 2025 (both dates inclusive, the "Promotion Period").
- 2. The redemption period is starting from now on to 31 September 2025. The redemption venue will be 1/F, Ka Nin Wah Commercial Building, 423-425 Hennessy Road, Causeway Bay, Hong Kong, or G/F, Park Hovan Commercial Building, 18 Hillwood Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon. Participants have to select the place for redemption prior when they fill in https://www.royalcaninhk.formsvcs.com/sol25-onedegree (the "e-form"). if the participants fail to come on their own, the organizer will not compensate or make special arrangements.
- 3. Customers have to be Royal Canin Club New member, in addition filling in all information on the e-form to receive the SMS for redemption.
- 4. Each eligible original redemption SMS will entitle one redemption only.
- 5. This offer is only appliable to OneDegree's existing policyholders ("customers").
- For any enquiries on the puppy/kitten trial kit, please contact Royal Canin Customer Services Hotline (21587211) for details.
- 7. Each customer can enjoy this offer for once only.
- 8. The offer has a limited quota with a first come first serve mechanics, if individual or all gifts are no longer available, the relevant registration of redemption activities will be terminated immediately without prior notice.
- 9. This offer cannot be resold, exchanged for cash or used as cash, or exchanged for other products or services, and cannot be used in conjunction with other Royal Canin's promotional offers.
- 10. OneDegree is not a supplier of merchant's products and/or services. Merchant is solely responsible for related products and/or services. OneDegree will not assume any responsibility for related products and/or services. Any enquiry, comment, or complaint about merchant's related products and/or services provided should be directed to the merchant.
- 11. OneDegree and Royal Canin reserve the right to change or cancel this offer at any time without further notice. In case of any dispute, OneDegree and Royal Canin shall be final and conclusive.
- 12. If there is any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.